
Rada Miejska w Kluczborku 

Rada Miejska w Kluczborku 

Protokół nr XII 

Sesja w dniu 26 marca 2025 r. Obrady rozpoczęto 26 marca 2025 r. o godz. 16:00,  

a zakończono o godz. 16:37 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Adamski 

2. Kryspin Cieplik 

3. Mateusz Dybka 

4. Ewa Felusiak 

5. Henryk Fraszek 

6. Marek Gąszczak 

7. Janusz Kallus 

8. Jan Kałuża 

9. Stanisław Konarski 

10. Andrzej Konwiński 

11. Andrzej Kosmala 

12. Anna Król 

13. Kamilla Kuźmicka 

14. Adam Michalewski 

15. Dariusz Morawiec 

16. Anna Poloczek 

17. Piotr Rewienko 

18. Piotr Sitnik 

19. Adam Sokołowski 

20. Adam Szmigiel  

21. Marek Wojna 

1. Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

W sesji udział wzięli Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar, I Z-ca Burmistrza Roman 

Kamiński, II Z-ca Burmistrza Dariusz Mazurczak, Skarbnik Gminy Piotr Lewald, Radca 

Prawny Michał Skóra, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Bożena Stempel, 

Komendant Straży Miejskiej Andrzej Kicmach, przedstawiciele Młodzieżowej Rady 

Miejskiej w Kluczborku. 

 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 

Na wstępie Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik udzielił głosu przedstawicielom 

Młodzieżowej Rady Miejskiej.  

Młodzież w podziękowaniu za wspieranie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kluczborku 

zaprosiła Burmistrza Miasta Kluczborka Jarosława Kielara na wydarzenie, którego 

Młodzieżowa Rada jest współorganizatorem wraz z Youtuberem Wojciechem. Wydarzenie 

odbędzie się w auli Zespołu Szkół Ogólnokształcących 8 kwietnia. 

Przewodniczący obrad podkreślił, że Młodzieżowa Rada Miejska organizuje duże  

i wartościowe przedsięwzięcie, oraz wyraził radość z aktywności i zaangażowania młodzieży 

w życie społeczne gminy. 

 



Przewodniczący Obrad poinformował, że na Sali obecnych jest 19 radnych, zatem obrady 

będą prawomocne. Nieobecność zgłosili: Radny Dariusz Morawiec oraz Radny Adam 

Michalewski. 

 

2) Ustalenie porządku obrad, 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenie porządku obrad,  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

3) Przyjęcie protokołu z sesji nr XI z dnia 26.02.2025 r., Przewodniczący poinformował,  

że Radni mogli zapoznać się z projektem protokołu. Był zamieszczony w programie eSesja 

oraz do wglądu w Biurze Rady. Uwagi, które wpłynęły, zostały uwzględnione w protokole,  

o czym Radni zostali poinformowani poprzez e-mail. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z sesji nr XI z dnia 26.02.2025 r., 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działalności między sesjami. 

 

W dniu 19 marca 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz program i przygotowanie „Dni 

Kluczborka” przez Centrum Kultury w Kluczborku. W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz 

Miasta, Pierwszy Zastępca Burmistrza, Drugi Zastępca Burmistrza, Skarbnik oraz Dyrektor 

Centrum Kultury w Kluczborku.  

W dniu 19 marca 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i Socjalnych. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz spotkanie z Dyrekcją Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Kluczborku. W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Pierwszy 

Zastępca Burmistrza, Drugi Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik.  

W dniu 20 marca 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska. Tematem posiedzenia była analiza 



projektów oraz spotkanie z Prezesami Spółdzielni Rolniczych. W posiedzeniu uczestniczyli 

Pierwszy Zastępca Burmistrza, Skarbnik oraz zaproszeni goście.  

W dniu 24 marca 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna. Tematem posiedzenia 

była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta oraz kontrola w zakresie nadzoru 

nad Niepublicznymi Placówkami Oświatowymi (żłobki, przedszkola, szkoły). W posiedzeniu 

uczestniczyli Pierwszy Zastępca Burmistrza oraz Drugi Zastępca Burmistrza.  

W dniu 25 marca 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

i Gospodarki Miejskiej. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. W posiedzeniu 

uczestniczyli Burmistrz Miasta oraz Skarbnik.  

W dniu 11 marca 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Skarg. Tematem posiedzenia była 

analiza petycji wielokrotnej „Przeciwko lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie gminy 

Kluczbork”. W posiedzeniu uczestniczył Sekretarz.  

W dniu 21 marca 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Skarg. Tematem posiedzenia była 

analiza petycji w sprawie pomników przyrody na terenie Gminy Kluczbork. W posiedzeniu 

uczestniczyła Pani Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 

 

2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Mateusz Dybka złożył interpelację, która dotyczyła budowy drogi dojazdowej  

od Przedszkola nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi im. Czesława Janczarskiego w Kluczborku 

do ul. Polnej oraz do Przedszkola Publicznego nr 8 im. Kubusia Puchatka w Kluczborku. 

Projektu budowlanego pod nazwą „Budowa drogi wraz z miejscami postojowymi  

i infrastrukturą techniczną" oraz wykonania miejsc postojowych w ilościach 66 szt., 

oświetlenia, kanalizacji deszczowej oraz przebudowę kolidujących sieci teletechnicznych  

i energetycznych (treść interpelacji dostępna jest na stronie BIP Urzędu Miejskiego  

w Kluczborku). 

W odpowiedzi Burmistrz Miasta Kluczborka, Jarosław Kielar, podkreślił, że inwestycja ta ma 

istotne znaczenie z uwagi na bezpieczeństwo – w bezpośrednim sąsiedztwie planowanej drogi 

znajdują się dwa przedszkola. Zaznaczył, że jest to jedyne zadanie drogowe, które spełniało 

warunki umożliwiające jego zgłoszenie do dofinansowania z Funduszu Szwajcarskiego. 

Burmistrz poinformował, że gmina przeszła już etap formalnej oceny wniosku i oczekuje 

obecnie na jego rozstrzygnięcie. Wyraził nadzieję na pozytywną decyzję, choć zaznaczył,  

że konkurencja jest duża. Koszt inwestycji oszacowano na 5 300 000,00 zł. Burmistrz 

zaznaczył jednak, że w wyniku przetargów kwota ta może ulec zmniejszeniu – w kalkulacjach 

uwzględniono również wpływ inflacji. 

Zapewnił również, że pozwolenie na budowę nie przepadnie, a w razie potrzeby możliwe 

będzie etapowanie realizacji inwestycji. Dodał, że w sprawie budowy odbył rozmowy  

z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej „Metalowiec” oraz z pracownikami 

odpowiedzialnymi za kwestie drogowe. 

Podkreślił, że Fundusz Szwajcarski daje wyjątkową szansę ze względu na możliwość 

uzyskania 100% finansowania. Zaznaczył jednak, że dotychczas brakowało dedykowanych 

konkursów dla dróg osiedlowych, co znacząco utrudniało pozyskanie środków na tego typu 

inwestycje. Na przestrzeni lat gmina korzystała z różnych programów wspierających budowę 

dróg lokalnych, jednak osiedlowe projekty nie były objęte specjalnym wsparciem. 

Na zakończenie Burmistrz podkreślił, że inwestycja jest uzasadniona zarówno z punktu 

widzenia bezpieczeństwa, jak i potrzeb mieszkańców osiedla. Dodał, że planowana droga 

znajduje się na terenie gminnym, a nie spółdzielczym, co również przemawia za jej realizacją. 

Przyznał, że obecny podział infrastruktury drogowej na osiedlach Ossowskiego i Norwida jest 

niezadowalający. 



 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki  

Na posiedzeniu w dniu 19 marca 2025 r. analizując materiały na sesję, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

 

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych  

Na posiedzeniu w dniu 19 marca 2025 r. analizując materiały na sesję, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony 

Środowiska  

Na posiedzeniu w dniu 20 marca 2025 r. analizując materiały na sesję, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej  

Na posiedzeniu w dniu 25 marca 2025 r. analizując materiały na sesję, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

Opinia Komisji Skarg  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kluczborku na posiedzeniu w dniu 11 

marca 2025 r. rozpatrzyła wniesioną petycję wielokrotną, które wpłynęły do Urzędu Miasta 

do dnia 28 lutego 2025 r. Komisja w pierwszej kolejności dokonała kontroli pod względem 

formalnym sprawdzono, czy spełnia ona wymagania opisane w art.4 ustawy o petycjach  

i stwierdzono, że spełnia ona wymagania formalne i została wniesiona w interesie 

publicznym.  

Rada Miejska w Kluczborku na sesji w dniu 29 stycznia 2025 r. podjęła uchwałę nr X/124/25 

Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 29 stycznia 2025 r. w sprawie uchwalenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego części terenów wsi: Gotartów, Kujakowice Dolne, 

Krzywizna, Łowkowice, Smardy Dolne, Smardy Górne i Unieszów.  

Poprzez podjęcie ww. uchwały (większością głosów) Rada Miejska w Kluczborku wyraziła 

swoje stanowisko w kwestii lokalizacji elektrowni wiatrowych na terenie gminy Kluczbork.  

Niniejsza uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią zawiadomienie o sposobie załatwienia 

petycji w rozumieniu art. 11 ust. 4 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach  

(Dz.U. z 2018 r. poz. 870). Sposób załatwienia petycji nie może być przedmiotem skargi. 

 

1) Projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego  

na terenie Gminy Kluczbork w 2025 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na terenie 

Gminy Kluczbork w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 



NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

2) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kluczbork na 2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kluczbork na 2025 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

3) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Adamski, Ewa Felusiak, Marek Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Andrzej 

Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, 

Marek Wojna 

PRZECIW (3) 

Mateusz Dybka, Henryk Fraszek, Anna Poloczek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Kryspin Cieplik, Stanisław Konarski, Kamilla Kuźmicka, Piotr Rewienko 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

4) Projekt uchwały w sprawie umorzenia wierzytelności. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie umorzenia wierzytelności.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 



NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

 

5) Projekt uchwały w sprawie umorzenia wierzytelności. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie umorzenia wierzytelności. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych placówek wychowania przedszkolnego, niepublicznych szkół, dla których 

Gmina Kluczbork jest organem rejestrującym. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

placówek wychowania przedszkolnego, niepublicznych szkół, dla których Gmina Kluczbork 

jest organem rejestrującym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji programu 

"Aktywne Place Zabaw" 2025. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji programu 

"Aktywne Place Zabaw" 2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 



Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/129/25 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu Budżetu Obywatelskiego Gminy 

Kluczbork na 2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/129/25 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu Budżetu Obywatelskiego Gminy 

Kluczbork na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

9) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

10) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej  

w ramach odszkodowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej  

w ramach odszkodowania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 



Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

11) Projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

12) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2025 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

13) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 



Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

14) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

15) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

16) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  



się w gminnej ewidencji zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

17) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

18) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 



19) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

20) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

21) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 



Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

22) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 2 interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący obrad poinformował, że odpowiedź już wcześniej została udzielona. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres między sesjami 

 

1) opinia komisji rewizyjnej, 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku  

do sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres od 20.02.2025 r.  

do 18.03.2025 r. Na posiedzeniu w dniu 24 marca 2025 r. Komisja dokonała analizy 

sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami. 

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta w następujących sprawach:  

Umowy, aneksy, zlecenia, zamówienia  

B – 76 – Umowa kupna-sprzedaży, Osoba fizyczna, Umowa sprzedaży przydomowej 

oczyszczalni ścieków (w Miejscowości Bażany, ul. Leśna);  

B – 110 – Zamówienie, BRANDBULL INTERNATIONAL S.A. Oddział w Polsce,  

ul. Przybrzeżna 37, 62-800 Kalisz, Zamówienie na zakup dwóch kompletów ubrań 

specjalnych FHR 008 Max;  

B – 122 – Umowa GM.272.1.2025.KK, Gawlik Inwestycje Sp. z o. o. z siedziba w Skidziniu, 

ul. Oświęcimskiej 25, Umowa o wykonanie zadania pn. „Budowa lodowiska w gminie 

Kluczbork”;  

B – 124 – Umowa nr 2025/0172/1176/SubA/DIS/BL/24, Skarb Państwa- Minister Sportu  

i Turystyki, Umowa o dofinansowanie ze środków funduszu rozwoju kultury fizycznej 

zadania inwestycyjnego w ramach programu budowy lodowisk – edycja 2024;  

B – 133 – Zlecenie GM.7021.2.2025.MS, Elpolbud Sp. z o.o., ul Rzędowicka 13, 46-380 



Dobrodzień, Zlecenie przesunięcia słupa oświetlenia ulicznego przy ul. Norwida  

w Kluczborku.  

B – 136 – Umowa PRO, Spółdzielnia Socjalna Ad Metam, Kuniów, ul. Kwiatowa 11, 

Zlecenie usługi gastronomicznej świadczonej podczas I Międzynarodowej Konferencji 

Kierujących Działaniami Ratowniczymi w czasie wojny i pokoju;  

B – 145 – Zlecenie GM.7021.2.13.2025.PŚ, Zakład budownictwa Inżynieryjnego 

„WODKLUCZ” Joachim Kostorz, ul. Wołczyńska 73, 46-200 Kluczbork, Zlecenie remontu 

chodnika przy ul. Jagiellońskiej w Kluczborku;  

B – 146 – Umowa Nr GM.8.2025.PŚ, PD TRAKT Sp. z o. o. ul. Matejki 1, 46-200 

Kluczbork, Wykonanie zadania pn. „Uzupełnienie ubytków w nawierzchni bitumicznej dróg 

gminnych na terenie miasta Kluczborka”.  

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie. 

 

2) dyskusja, 

Głos zabrał Radny Mateusz Dybka, zapytał o zasady przekazywania przydomowej 

oczyszczalni. Mówił „jeżeli ją oddajemy, przekazujemy to już razem z tym całym procesem 

gwarancyjnym dbania o tę przydomową oczyszczalnię, już jakby gmina  

nie jest w to włączona, nie jest zobowiązana do pełnienia takiego serwisu, wszystko 

przechodzi na mieszkańca?”. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Kluczborka, Jarosław Kielar. Poinformował, że w 

ostatnich latach realizowano trzy programy związane z budową około 500 przydomowych 

oczyszczalni ścieków. W ramach pierwszego z nich wybudowano ponad 300 oczyszczalni, 

które przez okres dziesięciu lat były utrzymywane przez Gminę. Instalacje te znajdowały  

się na terenie posesji mieszkańców, a mieszkańcy ponosili jedynie roczną opłatę za wywóz 

nieczystości. Po upływie tego okresu oczyszczalnie zostały sprzedane użytkownikom za 

symboliczną kwotę – 1 zł. Jak podkreślił burmistrz, były to biologiczne oczyszczalnie 

wysokiej klasy, które z powodzeniem będą służyć przez kolejne lata. 

Obecnie realizowany jest kolejny projekt w miejscowości Bazany, w ramach którego również 

przewidziano przekazanie oczyszczalni mieszkańcom na własność, również za symboliczną 

złotówkę – po pięciu latach użytkowania. Po tym czasie pełna odpowiedzialność za 

utrzymanie i serwisowanie instalacji będzie spoczywać na mieszkańcach. 

Burmistrz wyraził nadzieję, że realizacja tych projektów zakończy się jeszcze w bieżącym 

roku.  

Radny Mateusz Dybka zadał drugie pytanie cyt.: „odnośnie kontroli, czy były jakieś wnioski 

pokontrolne w sprawie wydawania upoważnień transportowych na podstawie ustawy  

o transporcie drogowym”. 

Burmistrz Jarosław Kielar przekazał, że wnioski pokontrolne jeszcze nie przyszły.  

 

3) przyjęcie sprawozdania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 



Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam 

Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

NIEOBECNI (2) 

Adam Michalewski, Dariusz Morawiec 

 

6. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Obrad przekazał, że: 

- do Urzędu Miejskiego w Kluczborku wpłynęło pismo od Wiceprzewodniczącej 

Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego Listonoszy Poczty Polskiej z prośbą  

o stanowczy sprzeciw wobec polityki, która prowadzi do osłabienia Poczty Polskiej- pismo 

jest do wglądu w Biurze Rady. 

- do Urzędu Miejskiego w Kluczborku wpłynęło także pismo wysłane w imieniu 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Praszce – P. Bogusława Łazika w sprawie przyjęcia 

Apelu Gminy Praszka w sprawie wprowadzenia zmian w ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych dotyczących zasad rozliczania finansowego między jednostkami samorządu 

terytorialnego przekazywanych dotacji na ucznia w szkole- pismo jest do wglądu w Biurze 

Rady. 

- Wpłynęła także uchwała Nr IX/85/2025 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 23 stycznia 2025 

roku w sprawie przyjęcia apelu, w sprawie modernizacji linii kolejowych strategicznych  

dla rozwoju województwa opolskiego i południowo-zachodniej- Polski – pismo jest  

do wglądu w Biurze Rady. 

 

Pytanie zadał Wiceprzewodniczący Piotr Rewienko. Zapytał, czy wymienione pisma są tylko  

do wglądu dla Radnych, czy staną się dyskusją na posiedzeniach Komisji? 

Następnie głos zabrał Radny Mateusz Dybka, powiedział cyt.: „W tym tygodniu odbyło się 

spotkanie z inwestorem, który ze spółką Kopalnie Surowców Skalnych w Bartnicy. Inwestor, 

który planuje stworzenie wytwórni mas bitumicznych. Na spotkaniu było wiele pytań, m.in. 

Radna Kamilla Kuźmicka zadała pytanie do inwestora. Wiadomo było dużo emocji, ale też 

spośród tych emocji można było wyłuskać wiele takich sensownych obaw  

i ciekawych bardzo pytań i też jakby tutaj mam pytanie do wysokiej Rady, czy nie jest 

zasadne, aby prosić o organizację, propozycję takiej organizacji wyjazdu studyjnego do jednej 

z wytwórni mas bitumicznych, która już istnieje na terenie województwa opolskiego, której 

właścicielem jest inwestor, z którym mieliśmy spotkanie, bo też dobrze pamiętam, wtedy  

w Radzie nie zasiadałem, ale takie spotkanie, kiedy rozważali państwo powstanie wiatraków, 

było organizowane. Wszystko też oczywiście wskazuje, że opinia Pana Burmistrza będzie 

pozytywna pod względem samych składowych, bo opinie środowiskowe, opinie innych 

instytucji są pozytywne, więc wydaje mi się zasadnym tym żebyśmy podyskutowali, 

podebatowali na ten temat, czy taką wizytę studyjną w miejscu tej wytwórni już istniejącej, 

aby poszerzyć naszą wiedzę, zakres naszej wiedzy na temat planowanej inwestycji, żebyśmy 

to poszerzyli, żebyśmy wiedzieli, co w trawie piszczy o różnych rozwiązaniach technicznych, 

czy w ogóle jak taki zakład wygląda, bo on najprawdopodobniej wszystko wskazuje, że u nas 

powstanie. Nie wiem, czy to w tym momencie, czy może po wydaniu tej decyzji jak już 

będzie definitywna odpowiedź. No stawiam takie pytanie wysokiej Radzie tutaj bez wniosku 

formalnego, pod dyskusję”. 

Ponieważ nikt się nie zgłosił, Przewodniczący Piotr Sitnik poinformował, że sprawa zostanie 

przez niego dokładnie przeanalizowana. Dodał również, że jeśli dana firma wyrazi zgodę na 

obecność Radnych w swoim zakładzie, zwróci się z formalną prośbą o zorganizowanie wizyty 

studyjnej w wytwórni mas bitumicznych. 



Następnie głos zabrał Radny Krzysztof Adamski. 

Zapytał o przycinkę oraz wycinkę drzew, która miała miejsce przy ul. Kołłątaja, w rejonie 

ogródków działkowych. Radny zaznaczył, że miała zostać przeprowadzona wizja lokalna w 

tej sprawie, jednak nie posiada informacji o jej przebiegu ani rezultatach, dlatego zwrócił się z 

prośbą o wyjaśnienie. 

Burmistrz Jarosław Kielar odpowiedział, że wizja lokalna była, trwa procedura z tym 

związana. Została podpisana umowa o wykonanie ekspertyzy fachowej przez dendrologa. 

 

7. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Obrad Piotr Sitnik zamknął 

obrady XII sesji Rady Miejskiej w Kluczborku o godzinie 16:37.  
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